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Møtereferat 

Tidspunkt: 30.april.2024, klokken 18 

Sted: Gapahuken 

Tilstede: 20, 141, 133, 62, 67, 65, 132, 154, 112, 90, 2 

Kopi: Legges på velforeningen sine hjemmesider 

Referent: Erlend Solberg 

Årsmøte i Stokkanhaugen velforening  

Sa

k 

Beskrivelse  

 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Innkallingen og sakslisten ble godkjent av årsmøtet.  

 

1 Valg av møteleder og referent 

Styrets forslag var: 

Møteleder: Ole Birger Svendsgaard 

Referent: Erlend Såstad Solberg 

Signerer: Anders Nevermo og Dag Vegar Tveitå 

Vedtak: Årsmøtet sluttet seg til forslaget. 

2 Årsberetning 

Årsberetningen ble sendt ifm med Haugnytt i forkant av årsmøtet.  

 

Leder informerte om status asfaltering etter bredbåndsmontering. Asfaltering er 

planlagt ferdig i neste uke. Styret skal gjennomføre sluttbefaring med utførende. Et 

medlem informerte årsmøte at umonterte fiberpunkter som ligger rundt omkring, vil 

være huseieres ansvar å rydde opp i. Medlemmet anmoder huseiere å legge fiberrester 

inn til tomt selv. 

 

Et medlem ønsket at styret sender årsberetning ut skriftlig neste gang. 
 

3 Regnskap og revisors rapport 2023 

Dette ble lagt frem av kasserer. 

 

Deltakere på årsmøtet anmoder styret om å innføre gebyrer eller sende krav til inkasso 

dersom medlemmer ikke betaler innen fristen. 

4 Budsjett 2023 

Budsjettet ble lagt frem av kasserer. Årskontingent vedtas å økes fra 3100 til 3500, 
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med grunnlag i generell prisstiging, forventet økt brøytekostnader og forpliktelser til 

fremtidig vedlikehold for asfalt, vann og avløp. 

 

Vedtak: Det foreslåtte budsjettet for 2024, sammen med økt årskontingent ble 

enstemmig vedtatt.  

 

5 Overtakelse av kommunal eiendom. 

 

Håvard Ravn-Ottesen fremla saken slik den ble sendt ut i forkant av årsmøtet. Etter 

kort diskusjon vedtar årsmøtet: 

 
Årsmøtet gir styret fullmakt til å sette ned en komité for å utrede kostnad og kommunal vilje 
til å overta dette til Velforeningens eie. Finansiering og endelig vedtak vil besluttes gjennom 
ordinært eller ekstraordinært årsmøte. 
 
Enstemmig vedtatt 

6 Valg av styre 

 

Valgkomiteen ved Odd Berge foreslår følgende styre: 

 

Leder (valgt for ett år) – Sverre Foslie (22) 

 

Styremedlemmer på valg 

Ole Birger Svendsgaard (121) 

Marthe Strickert (23) 

 

Styremedlemmer ikke på valg 

Erlend Solberg (141) 

Andreas Hofstad (81) 

Nils Bjørnerud (118) 

Mats Lorentsen (94) 

 

 

Valgkomiteen anmoder styret å finne ut hvem som fungerer som styremedlem og hvem 

som er vara. 

7 Valg av valgkomité 

Årsmøtet beslutter at valgkomite består av: 

Theresa Bøllmann (156) 

Thorbjørn Paulsen (23) 

Odd Berge (133) 

8 Valg av revisor 

 

Revisor : Astrid Fasting (61) 

 

9 Diskusjon og innspill til styret  

 

- Medlem i årsmøtet ønsker at man påser at små lekeplasser blir vedlikeholdt. 
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Andre medlemmer foreslår at man kan kle igjen sandkasser dersom noe ikke 

brukes for at det skal se finere ut. Styret skal følge opp. Annet medlem ønsker 

at man bevarer sandkasser og man ivaretar dette. Forslag fra A-feltet er å sette 

opp bordtennisbord på plass ved svingdissen.  

Intet vedtak fattet 
- A-feltet ønsker å bruke innleid gravemaskin til å fjerne fundament svingdisse. Styret 

sier ok. Man vil vurdere å selge svingdisse og eventuelt plassere noe annet på den 
plassen. 

- Lekeplassrapporten melder at toppbjelke på dissestativ ved 132 er dårlig, medlem 
mener at bjelken er i ok tilstand, men ønsker at styret sjekker kvaliteten og eventuelt 
bytter ut stativet. 

- Medlem ønsker å vite hva som er status for trefelling ifm med solforhold for de som 
bor på nedsiden av gapahuken. Styret informerer om retningslinjer for trefelling. Intet 
vedtak fattet. 
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Møtereferat 


Tidspunkt: 30.april.2024, klokken 18 


Sted: Gapahuken 


Tilstede: 20, 141, 133, 62, 67, 65, 132, 154, 112, 90, 2 


Kopi: Legges på velforeningen sine hjemmesider 


Referent: Erlend Solberg 


Årsmøte i Stokkanhaugen velforening  


Sa


k 


Beskrivelse  


 Godkjenning av innkalling og saksliste 


Innkallingen og sakslisten ble godkjent av årsmøtet.  


 


1 Valg av møteleder og referent 


Styrets forslag var: 


Møteleder: Ole Birger Svendsgaard 


Referent: Erlend Såstad Solberg 


Signerer: Anders Nevermo og Dag Vegar Tveitå 


Vedtak: Årsmøtet sluttet seg til forslaget. 


2 Årsberetning 


Årsberetningen ble sendt ifm med Haugnytt i forkant av årsmøtet.  


 


Leder informerte om status asfaltering etter bredbåndsmontering. Asfaltering er 


planlagt ferdig i neste uke. Styret skal gjennomføre sluttbefaring med utførende. Et 


medlem informerte årsmøte at umonterte fiberpunkter som ligger rundt omkring, vil 


være huseieres ansvar å rydde opp i. Medlemmet anmoder huseiere å legge fiberrester 


inn til tomt selv. 


 


Et medlem ønsket at styret sender årsberetning ut skriftlig neste gang. 
 


3 Regnskap og revisors rapport 2023 


Dette ble lagt frem av kasserer. 


 


Deltakere på årsmøtet anmoder styret om å innføre gebyrer eller sende krav til inkasso 


dersom medlemmer ikke betaler innen fristen. 


4 Budsjett 2023 


Budsjettet ble lagt frem av kasserer. Årskontingent vedtas å økes fra 3100 til 3500, 







med grunnlag i generell prisstiging, forventet økt brøytekostnader og forpliktelser til 


fremtidig vedlikehold for asfalt, vann og avløp. 


 


Vedtak: Det foreslåtte budsjettet for 2024, sammen med økt årskontingent ble 


enstemmig vedtatt.  


 


5 Overtakelse av kommunal eiendom. 


 


Håvard Ravn-Ottesen fremla saken slik den ble sendt ut i forkant av årsmøtet. Etter 


kort diskusjon vedtar årsmøtet: 


 
Årsmøtet gir styret fullmakt til å sette ned en komité for å utrede kostnad og kommunal vilje 
til å overta dette til Velforeningens eie. Finansiering og endelig vedtak vil besluttes gjennom 
ordinært eller ekstraordinært årsmøte. 
 
Enstemmig vedtatt 


6 Valg av styre 


 


Valgkomiteen ved Odd Berge foreslår følgende styre: 


 


Leder (valgt for ett år) – Sverre Foslie (22) 


 


Styremedlemmer på valg 


Ole Birger Svendsgaard (121) 


Marthe Strickert (23) 


 


Styremedlemmer ikke på valg 


Erlend Solberg (141) 


Andreas Hofstad (81) 


Nils Bjørnerud (118) 


Mats Lorentsen (94) 


 


 


Valgkomiteen anmoder styret å finne ut hvem som fungerer som styremedlem og hvem 


som er vara. 


7 Valg av valgkomité 


Årsmøtet beslutter at valgkomite består av: 


Theresa Bøllmann (156) 


Thorbjørn Paulsen (23) 


Odd Berge (133) 


8 Valg av revisor 


 


Revisor : Astrid Fasting (61) 


 


9 Diskusjon og innspill til styret  


 


- Medlem i årsmøtet ønsker at man påser at små lekeplasser blir vedlikeholdt. 







Andre medlemmer foreslår at man kan kle igjen sandkasser dersom noe ikke 


brukes for at det skal se finere ut. Styret skal følge opp. Annet medlem ønsker 


at man bevarer sandkasser og man ivaretar dette. Forslag fra A-feltet er å sette 


opp bordtennisbord på plass ved svingdissen.  


Intet vedtak fattet 
- A-feltet ønsker å bruke innleid gravemaskin til å fjerne fundament svingdisse. Styret 


sier ok. Man vil vurdere å selge svingdisse og eventuelt plassere noe annet på den 
plassen. 


- Lekeplassrapporten melder at toppbjelke på dissestativ ved 132 er dårlig, medlem 
mener at bjelken er i ok tilstand, men ønsker at styret sjekker kvaliteten og eventuelt 
bytter ut stativet. 


- Medlem ønsker å vite hva som er status for trefelling ifm med solforhold for de som 
bor på nedsiden av gapahuken. Styret informerer om retningslinjer for trefelling. Intet 
vedtak fattet. 
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